

Board of Directors Nomination Announcement

To: Bahrain Bourse

Solidarity Bahrain B.S.C would like to announce the opening of the election for candidacy of (7 to 8) Board of Directors membership for a three-year term (2023 - 2025). The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 20th March 2023.

Conditions for nomination:

- 1- Have the right to act.
- 2- The Nominee has not been previously convicted in a felony or misdemeanor an offense against honor or trust, or a crime for violating the provisions of the law, unless he has been rehabilitated.
- 3- The Nominee shall not be prohibited from taking membership of the board of directors of a joint stock company in accordance with the provisions of this law or any other law in force in the Kingdom.
- 4- The Nominee shall not serve as a director in any board of directors of a company which is carrying out similar activities or which may be competing with the Company or have direct or indirect interest in transactions and deals that are conducted with the Company or account, or in which he may have interest that contradicts with the Company's interests. However, a member may do so if any of the foregoing is specifically authorized by the General Assembly under the same terms and conditions that the Company deals with third parties.
- 5- Conditions specified by a decision of the Central Bank of Bahrain for independent, non-executive and executive members of the board of directors, without prejudice to the provisions of the Commercial Companies Law and the Central Bank of Bahrain Law.

Required Documents:

Candidates are required to complete and provide the following requirements /documents:

- 1- Completed Authorized Person Form (Form 3) of the Central Bank of Bahrain with all information and duly signed as per the requirements listed in the Form. Instructions mentioned in Form 3 (page 3 and 4) titled instructions. To download the Form 3, kindly visit the link below:
[Vol 3 Form 3 Approved Person \(thomsonreuters.com\)](http://www.thomsonreuters.com)
- 2- Certified copies of Candidate's Passport and National ID as per the requirements of the Form 3.
- 3- Candidate's latest Curriculum Vitae (C.V).
- 4- Certified copies of academic qualification, certification and professional memberships referred to in the C.V and the Form 3.
- 5- Recent Credit Reference Report from a Credit Bureau (BENEFIT in Bahrain or equivalent in GCC or foreign countries).

Every candidate wishing to nominate himself/herself or a representative is invited to furnish the Company with a duly executed Form 3 along with all the required documents mentioned above either by submitting by hand or via renowned international courier service to be delivered to the company's address (Flat 71, Building 2080, Road 2825, Block 428, Al Seef, Manama, Kingdom of Bahrain) or via email to the following email address (shareholders@solidarity.com.bh).

Nominations for the candidacy of Board of directors' membership will remain open from 26th January 2023 to 9th February 2023. Therefore, all required documents must be provided to the Company no later than 4:00 PM (Bahrain time) on 9th February 2023, in order to be studied by the Company and then to be presented to the Central Bank of Bahrain for review and approval of the list of Candidates that are eligible to be in the elections.

The candidates' names and relevant information will be disclosed on the Bahrain Bourse's and Company's website, at least twenty one days prior to the Annual General Meeting.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact us on (Phone No. +973 17585222), (shareholders@solidarity.com.bh)

إعلان بشأن الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب عن فتح باب الترشيح لانتخاب (7 إلى 8) أعضاء لمجلس إدارة الشركة لفترة ثلاث سنوات (2023-2025) وستجرى عملية الاقتراع خلال اجتماع الجمعية العامة العادية بتاريخ 20 مارس 2023.

الشروط الواجب توافرها في المرشحين:

- 1- أن يكون متمتعاً بأهلية التصرف.
- 2- ألا يكون قد سبق الحكم عليه في جريمة نفاًس بالتقصير أو بالتدليس، أو جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة، أو في جريمة بسبب مخالفته لأحكام هذا القانون، ما لم يكن قد رُذ إليه اعتباره.
- 3- ألا يكون محظوراً عليه تولي عضوية مجلس إدارة شركة مساهمة وفقاً لأحكام هذا القانون أو أي قانون آخر معمول به في المملكة.
- 4- ألا يكون عضواً في مجلس إدارة شركة مماثلة أو منافسة للشركة أو أن تكون له مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في العقود والصفقات التي تبرم مع الشركة أو لحسابها أو أن تكون له مصلحة تتعارض مع مصالح الشركة ما لم يكن شيء من ذلك بترخيص خاص من الجمعية العامة وبنفس الشروط التي تتعامل بها الشركة مع الغير.
- 5- الشروط التي يصدر بتحديددها قرار من مصرف البحرين المركزي، بالنسبة للأعضاء المستقلين وغير التنفيذيين والتنفيذيين في مجلس الإدارة، وذلك مع عدم الإخلال بأحكام قانون البحرين للشركات التجارية وقانون مصرف البحرين المركزي.

المستندات المطلوبة:

على المرشحين اكمال وتقديم المتطلبات/الوثائق التالية:

1- استمارة الأشخاص المعتمدين (الاستمارة رقم 3) المعدة من قبل مصرف البحرين المركزي مستوفية لكافة المعلومات والبيانات المطلوبة وموقعة حسب المتطلبات المذكورة في الاستمارة. الإرشادات المذكورة في الاستمارة رقم 3 (الصفحة 3 و4) تحت العنوان إرشادات. للوصول الى الاستمارة رقم 3 يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لمصرف البحرين المركزي.

[Vol 3 Form 3 Approved Person \(thomsonreuters.com\)](http://thomsonreuters.com)

- 2- نسخة من جواز السفر وبطاقة الهوية الوطنية معتمدتان حسب المتطلبات المذكورة في الاستمارة رقم 3.
- 3- أحدث سيرة ذاتية للمرشح.
- 4- نسخ مصدقة من المؤهلات الأكاديمية والشهادات والعضويات المهنية التي تم الكشف عنها في السيرة الذاتية والاستمارة رقم 3.
- 5- الأصل من أحدث تقرير انتمائي (بنفت في البحرين او ما يعادله في دول مجلس التعاون الخليجي أو الدول الأجنبية).

على الراغبين في ترشيح أنفسهم أو ترشيح من يمثلهم لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة الحرص على تزويدنا بجميع المعلومات المطلوبة إما بتسليمها باليد أو بواسطة شركة توصيل على عنوان الشركة (شقة 71، مبنى 2080، طريق 2825، مجمع 428، منطقة السيف، المنامة - مملكة البحرين) أو عبر البريد الإلكتروني (shareholders@solidarity.com.bh).

حيث سيظل باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً من تاريخ 26 يناير 2023 إلى 9 فبراير 2023، لذا نرجو تسليم الاستمارة وجميع الوثائق إلى الشركة في موعد أقصاه الساعة 4:00 عصراً من الموافق 9 فبراير 2023 حيث سيتم دراسة طلبات الترشح من قبل الشركة ومن ثم تقديمها لمصرف البحرين المركزي لدراستها والموافقة على أسماء المرشحين الذين يحق لهم خوض الانتخابات.

سيتم نشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وعلى موقع الشركة، وذلك قبل الموعد المحدد لانعقاد اجتماع الجمعية العمومية للشركة بواحد وعشرين يوماً على الأقل، لأي استفسارات يرجى التواصل على الرقم التالي: (+973 17585222) الايميل (shareholders@solidarity.com.bh)

Name	Yaser Al Hammadi	الإسم
Title	AGM - Compliance and Risk Management & MLRO	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
 سوليدرتي SOLIDARITY CR 5091 CM 00		